
Sammanfattning Protokoll 16-11-08

Föregående protokoll godkändes.

Ekonomin : Ekonomin är stabil, två medlemmar följer dock inte 
avbetalningsplanen. 

Upphandling av el- och it-tjänster: Föreningen har fått in tre offerter och 
beräknar att det utvalda företaget kan presentera sig och sitt anbud vid nästa 
medlemsmötet. 

Allmän uppdatering: Arbetet går enl tidsplanen. Samgrävning med EON på 
sträckan Silpinge- Tubbarp kommer att påbörjas inom några dagar. Även 
inblåsning i etapp 1) påbörjas snarast. 

Ansvarig för ekonomin i styrelsen: Styrelsen anses vara gemensamt 
ansvarig.

Marköverlåtelseavtalen : Några få saknas, men styrelsen följer upp.

Hemsidan: Hemsidan är ändrad och använder sig nu av länkar där man kan läsa
på utvecklingen och bestämmelser.

Nästa medlemsmötet  bestäms till torsdagen, den 24 november 2016.


